
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Sz6vetség

Képviselőcsoportja

o "

	

alás Hívatala

Irományszárn : lt

Érkezett-, 2005

13 90~ .
AN 2 v

Dr. Szili Katalin

	

Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Igaz-e, hogy nettó 200 millió forintos végkielégítéssel távozik a Malév elnök-
vezérigazgatója?" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani
Draskovics Tibor pénzügyminiszter részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Amint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, az elmúlt időszakban napvilágot látott a honi
sajtóban, miszerint Sándor László, a Malév elnök-vezérigazgatója megválik a pozíciójától,
melynek ellenértékeként, ún . lelépési pénzként nettó 200 millió forint kerülne részére
kifizetésre .

A hvg.hu intemetes oldal „Gigapénz 1,5 éves jogviszonyért" című tudósítása (2004 . december
16.) szerint a fenti összeg annak ellenére került meghatározásra, hogy Sándor László csupán
2003 májusának elején került a légitársasághoz.

Tekintettel arra, hogy a Malév vezetősége cáfolta az értesülést, és számos ellentmondó hír,
illetve nyilatkozat jelent meg a sajtóban, arra kérem Miniszter Urat, hogy mint az Állami
Privatizációs és Vagyonkezelő Rt . részvényesi jogainak gyakorlója nyilatkozzon arról, hogy
jóváhagyta-e ilyen összegű végkielégítés kifizetését . Kérdezem továbbá, hogy jóváhagyta-e
hasonlóan nagyösszegű végkielégítés, illetve prémium kifizetését bármely állami társaság
esetében, illetve tud-e arról, hogy az ÁPV Rt. Igazgatósága hozott erre vonatkozóan döntést.

Amennyiben történtek a fentiekben meghatározott jellegű kifizetések, arra kérem, hogy
táblázatos formában tüntessék fel számomra azok múlt évi egyenlegét (kinek/mikor/mennyi),
illetve tegye lehetővé, hogy az adatvédelmi jogszabályok rendelkezéseinek megtartásával,
országgyűlési képviselőként ezen iratokba személyesen is betekinthessek .



Álláspontom szerint a fenti kérdés tisztázása különösen jelentős arra figyelemmel, hogy a
súlyos adóssággal küszködő légitársaság 2004-ben több, mint 500 millió forint végkielégítést
fizetett ki .

Kérdezem mindezek figyelembevételével a T . Miniszter úrtól, hogy igaz-e, hogy nettó 200
milliós végkielégítéssel távozik Sándor László, a Malév elnök-vezérigazgatója?

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2005. január 13.
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